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Hasičský ples se povedl
Stalo se již tradicí, že plesovou

sezónu v Chotovinách zahajuje 
„Hasičský ples“, který pořádá 
náš Sbor dobrovolných hasičů 
Chotoviny. Letos byl ples uspo-
řádán v sobotu 1. 2. 2025 a jed-
nalo se v pořadí již o jedenáctý 
ples. 

Pro náš sbor dobrovolných ha-
sičů je pořádání plesu jednou
z největších akcí v roce. Nejde 
jen o to, abychom za doprovodu
svých manželek „provětrali“ svá-
teční uniformy, ale hlavně se sna-
žíme, aby se ples líbil, aby se 

všichni dobře bavili a třeba si od-
nesli i nějakou výhru z tomboly. 

Letošní ples se podle ohlasů 
jeho hostů velmi vydařil. Velký 
podíl na úspěchu plesu měla
hudební skupina MIX Františka 
Vaňka. Její repertoár vyhovuje 
všem věkovým skupinám, tak-
že parket byl stále plný. Milým 
překvapením byl i velký počet 
mladých lidí.

Velice hezké předtančení a ta-
nec před půlnocí připravila pro 
náš ples taneční skupina „Labu-
těnky“ ze Střezimíře. V poslední 
době tato skupina vystupuje má-
lo, ale do Chotovin, podle slov 
vedoucí skupiny paní Brázdové, 
rády přijedou. 

Úspěch měla i oblíbená tombo-
la. Vzhledem k velkému množství 
cen jsme trochu změnili systém 
tomboly a losovaly se pouze ce-
ny vyšší hodnoty. Asi by se ne-
našel nikdo, kdo by v tombole nic 
nevyhrál. Část cen do tomboly
byla zakoupena z prostředků
sboru dobrovolných hasičů. Ve-
lice hodnotné ceny do tomboly, 
za které jsme našim sponzorům 
vděčni, byly poskytnuty společ-
nostmi AKRIM, Fajn Spánek, 

BRIT, MonTop, PLACHTY Tábor,
TBquad Sedlečko, Poctivá vrata, 
Stavební práce Bouška, dále pak
panem Krejčím a paní Krejčovou
– lesní práce, paní Věrou Mare-
šovou, paní Věrou Kahounovou,
Hankou Kahounovou a paní Iva-
nou Bánskou, panem Lipšem a 
dalšími členy našeho sboru. 

Neplánovaným „zpestřením” ple- 
su byl sprint členů zásahové jed-
notky, kteří byli povoláni k požá-
ru do Sudoměřic u Tábora, kde 
požár rychle zlikvidovali a vrátili 
se na ples. 

Pořádání takové akce je nároč-
nou záležitostí – příprava tombo-
ly, výzdoba sálu, zajištění hladké-
ho průběhu bez šarvátek, hádek 

nebo zranění. Jsme rádi, že letoš-
tošní ples se obešel bez nepří-
jemností. 

Chtěli bychom touto formou 
poděkovat Obecnímu úřadu v
Chotovinách za poskytnutou fi-
nanční podporu, bez které by
náš sbor takovou akci mohl jen 
těžko pořádat. Zároveň děkuje-
me za vstřícnost vedení základ-
ní školy, která má ve správě sál 
kulturního domu. 

Hasičské plesy plánujeme po-
řádat i v následujících letech, už 
nyní jsme si domlouvali s hudeb-
ní skupinou MIX termíny na pří-
ští rok i na rok 2027.

Za SDH Chotoviny
Miloslav Mikeš, starosta SDH  
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Poplatky se vybírají v hotovosti do pokladny na Obecním úřadě Chotoviny
v úředních hodinách

(PO 8:00 – 17:00 hod.; ST 8:00 – 17:00 hod.; PÁ 8.00 – 14.00 hod.)
nebo je můžete zaplatit bezhotovostně (jednou částkou dohromady) na účet obce

č. 156930562/0300 se správným VS. Variabilní symbol je důležitý pro správné
přiřazení platby a jednou přiřazený VS se nemění (vztahuje se vždy k dané nemovitosti).

VS Vám sdělíme na obecním úřadě nebo si ho můžete sestavit podle návodu na
webových stránkách Obce Chotoviny (záložka CHCI SI VYŘÍDIT --- Poplatky, vodné, stočné).

Nově je od letošního roku možné platit veškeré platby, které se vztahují k dané 
osobě poplatníka, prostřednictvím elektronického portálu občana obce Chotoviny. 

Bližší informace najdete na další str. 3 nebo na webových stránkách obce:
(www.chotoviny.cz ... poslední záložka PLATBA POPLATKŮ).

POPLATKY V ROCE 2025

800,– Kč/rok

100,– Kč/rok

1008,– Kč/rok

Poplatek za likvidaci odpadů   

Poplatek ze psů   

Stočné 

– za fyzickou osobu přihlášenou v obci
– nebo za nemovitost se sídlem v obci

– splatnost:  ročně do 31. 3. 2025 nebo  pololetně do 31. 3. 2024 a do 30. 9. 2025

– za každého psa, jehož držitel je přihlášen
v obci nebo má sídlo na území obce

– splatnost do 31. 3. 2025

(900,– Kč + 12% DPH)
– za fyzickou osobu,

která je přihlášena v obci
a celoročně bydlí v nemovitosti, která je připojena na kanalizační síť v obci

a zároveň i na vlastní zdroj vody (studna, vrt, nádrže)
– za fyzickou osobu, která není přihlášena v obci, ale celoročně bydlí v nemovitosti,

která je připojena na kanalizační síť v obci
a zároveň i na vlastní zdroj vody (studna, vrt, nádrže)

– nebo za nemovitost v obci (bez trvalého nebo celoročního pobytu),
která je připojena na   kanalizační síť v obci

a zároveň i na vlastní zdroj vody (studna, vrt, nádrže)
– splatnost do 30. 9. 2025

Občanům bydlícím v nemovitosti, kde jediným zdrojem vody je připojení
na obecní vodovod, je stočné fakturováno dle odebraného množství pitné vody

společně s fakturací vodného vždy jednou ročně (v srpnu).

2/2025

Ze zasedání Zastupitelstva obce Chotoviny
Zápis a usnesení z 12. zasedání konaného dne 23. ledna 2025 od 19 hodin
v zasedací místnosti Obecního úřadu v Chotovinách

/pokračování na str. 4/

Přítomni: Mgr. Bětíková, p. Filip, p. Hrstka, 
p. Jordák, Mgr. Mendel, PaedDr. Němec, 
p. Pěkný, Mgr. Pražák, Mgr. Sochůrková 
Mgr. Turek, Mgr. Vítovcová, MgA. Volfová
Omluveni: Ing. Junová, p. Otradovcová,
                 p. Moos 
Ověřovatelé: p. Filip, p. Pěkný
Zapisovatelka: Zuzana Sumerauerová
Zahájení: v 19:02 hodin
Program:
1. Kontrola usnesení z 11. ZO,
    informace starosty 
2. Změna č. 2 Územního plánu
    obce Chotoviny
3. Průmyslový park sever
4. Smlouvy o poskytnutí investiční a nein-
    vestiční dotace TJ Sokol Chotoviny
5. Diskuse

Jednání zahájil pan starosta Mgr. Zdeněk 
Turek. Přivítal přítomné a konstatoval, že 
zastupitelstvo bylo řádně svoláno a je usná-
šení schopné. Přítomna je nadpoloviční vět-
šina zastupitelů. Pan starosta navrhuje, aby 
se dnešní jednání řídilo uvedeným progra-
mem s tím, že navrhuje dodatečně zařadit 
jako bod 2. Dofinancování „Multifunkčního 
hřiště Chotoviny“. 
Program zasedání nově zní:
1. Kontrola usnesení z 11. ZO,
    informace starosty
2. Dofinancování
    „Multifunkčního hřiště Chotoviny“
3. Změna č. 2
    Územního plánu obce Chotoviny 
4. Průmyslový park sever

Obec Chotoviny se ohradila proti do-
pravnímu „odříznutí“ Jeníčkovy Lhoty 
od Chotovin. Přestal tam zajíždět ranní 
autobus z Tábora do Chotovin a neza-
jíždí tam ani odpolední spoj z Chotovin 
do Tábora. Dále se nám nelíbí téměř 
tříhodinová proluka mezi vlaky v 19.06 
a 21.41 z Tábora do Chotovin. Tady se 
zatím úspěšně jedná o tom, že by od 
března mohl jezdit z Tábora do Chotovin
autobus ve 20 hodin.

Vážení spoluobčané, 
dovoluji si Vás požádat o zaslání připo-
mínek k současným vlakovým a autobu-
sovým jízdním řádům. Chceme si v do-
statečném časovém předstihu připravit 
„ideální jízdní řád“ pro Chotoviny a je-
jich místní části. Pomůže nám to k rychlé
a podložené reakci na další připravo-
vané změny jízdních řádů. Připomínky 
doručte nejpozději do pátku 21. února
osobně, POŠTOU nebo na e-mailovou 
adresu: starosta.ou@chotoviny.cz.                              

5. Smlouvy o poskytnutí investiční a nein-
    vestiční dotace TJ Sokol Chotoviny
6. Diskuse
Souhlasí 12, je proti 0, zdržel se 0.
Program byl schválen.
Pan starosta navrhuje, aby diskuse a hla-
sování probíhalo ke každému bodu zvlášť.
Hlasování: Souhlasí 12, je proti 0, zdržel se 0.
Zapisovatelkou pan starosta pověřuje 
Zuzanu Sumerauerovou.
Ověřovateli zápisu pro 12. zasedání Zastu-
pitelstva obce Chotoviny pan starosta pově-
řuje p. Filipa a p. Pěkného.

1. Kontrola usnesení z 11. ZO, informace 
starosty – zápis a usnesení z 11. zasedání 
Zastupitelstva obce Chotoviny byly ověřeny 
Mgr. Irenou Bětíkovou a PaedDr. Jaroslavem
Němcem. Do zápisu bylo možné nahlédnout 
na Obecním úřadě Chotoviny. Proti zápisu a
usnesení nebyly vzneseny námitky, je proto
považován za schválený.

Pan starosta podal tyto informace o dění
v obci:      

RO schvaluje příkazní smlouvu mezi obcí 
Chotoviny a společností GARANTA CZ a.s. 
Předmětem smlouvy je realizace zjednodu-
šeného zadávacího řízení pro výběr zhoto-
vitele víceúčelového hřiště. 

RO projednala další postup ve sporu o po-
zemky v Jeníčkově Lhotě a na základě stano-
viska právníka obce rozhodla ve sporu dále 
nepokračovat a proti rozsudku se neodvolat.

RO schvaluje vypracování dokumentace 
pro povolení stavby: zpevněná plocha v ulici 
Hlinická.

K JÍZDNÍM ŘÁDŮM

Děkuji.   Zdeněk Turek

https://kuzelky.com/index.php?poi=stat&c_soutez=718&typ=tym&idt=4
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  RO schválila termíny zasedání ZO Chotoviny
v roce 2025: 23. leden, 27. březen, 12. červen,
                     11. září a 9. prosinec.
   RO schválila příkazní smlouvu mezi MINOS CB s.r.o.
a obcí Chotoviny. Předmětem smlouvy je zajištění 
a realizace zadavatelských činností akce s názvem 
„Vodárenská soustava Chotovinsko, Tábor – Choto-
viny, výtlačný řád“.

   RO schválila smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene – služebnosti inženýrské sítě – 
vodovodního řadu č. S202401 mezi obcí Sudomě-
řice u Tábora a obcí Chotoviny. (obec Sudoměřice
u Tábora připravuje projekt napojení na Jihoče-
skou vodárenskou soustavu – vodovodní přivaděč
z Chotovin do Sudoměřic.)

   RO schválila smlouvu č.: TA-001030084678-KUJA 
o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
mezi obcí Chotoviny a EG. D, a. s. Smlouva je pro 
akci pod n ázvem „Červené Záhoří 33RD“.
   RO projednala a navrhla ZO schválit zadání změny
č. 2 územního plánu Chotoviny.  

   RO projednala dopis od společnosti DIVIDENT 
PLUS spol. s.r.o. ve věci průmyslový park Choto-
viny – sever a navrhla ZO neschválit odstoupení 
obce Chotoviny od požadavku provedení zjišťo-
vacího řízení podle paragrafu 7 zákona – velká EIA.

   RO schválila smlouvy s TJ SOKOL Chotoviny o 
poskytnutí investiční dotace na nákup nové se-
kačky (150 000,– Kč) a neinvestiční dotace na pod-
poru činnosti ve výši 360 000,– Kč.

   RO schválila požádat Jihočeský kraj o dotaci na 
vybavení našich obecních hasičů.

   RO schválila zadávací dokumentaci, smlouvu o 
dílo a výzvu k podání nabídek na akci „Víceúčelové 
hřiště a parkoviště, Chotoviny“. Mgr. Zdeněk Turek

STŘÍPKY Z OBCE

   V Moravči byl vyčištěn návesní rybník a upraven 
jeho severní břeh.

   Ke konci ledna zahájila společnost EG. D prostřed-
nictvím firmy První táborské elektromontáže 
rekonstrukci nízkého napětí v Červeném Záhoří. 
Práce budou probíhat v ulici Hlinická, Průběžná,
Ve Dvoře, Dolní a Prostřední. Do poloviny roku 2025
bude nadzemní vedení nízkého napětí nahrazeno 
vedením podzemním.

TÁBOR CHOTOVINY

TÁBOR CHOTOVINY

TÁBORCHOTOVINY

TÁBORCHOTOVINY

TÁBOR a ZPĚTCHOTOVINYVLAKOVÉ SPOJE NA TRASEAUTOBUSOVÉ SPOJE NA TRASE
TÁBOR a ZPĚTCHOTOVINY
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RO schvaluje rámcovou smlouvu služeb 
pro obec Chotoviny – dodatek č. 9 mezi obcí 
Chotoviny a společností T-Servis Chotoviny 
spol. s r.o.  

RO schvaluje úhradu částky 10.000 Kč 
na výdaje související s organizací hasičské-
ho plesu SDH Chotoviny.

RO schvaluje dodatek č. 8 ke smlouvě ze 
dne 1. 3. 2013 o poskytnutí služeb v oblasti 
nakládání s odpady (separované odpady). 

RO schvaluje dodatek č. 25 ke smlouvě ze
dne 28. 4. 1995 o poskytnutí služeb v oblasti 
nakládání s odpady. 

RO schvaluje smlouvu o uzavření budou-
cí smlouvy o zřízení služebnosti č. 33068/
budVB/INF-000/2024 mezi obcí Chotoviny 
a T-Mobile Infra CZ s.r.o. (stožár).

RO schvaluje smlouvu o uzavření budou-
cí smlouvy o zřízení služebnosti č. 33068 
mezi obcí Chotoviny a T-Mobile Czech Re-
public a.s. (podzemní vedení). 

RO schvaluje konání kurzu trénování 
paměti pro seniory.

RO schvaluje svolat zasedání zastupitel-
stva na čtvrtek 23. 1. 2025 k projednání žá-
dosti a nabídky od pana Matušíka, jednatele 
společnosti DIVIDENT PLUS spol. s.r.o.

RO schvaluje termíny zasedání ZO v roce 
2025.

RO schvaluje příkazní smlouvu mezi MI-
NOS CB s.r.o. a obcí Chotoviny. Předmětem 
smlouvy je zajištění a realizace zadavatel-
ských činností akce s názvem „Vodárenská 
soustava Chotovinsko, Tábor – Chotoviny, 
výtlačný řád“. 

RO schvaluje zadání změny č. 2 územ-
ního plánu obce Chotoviny.  

RO schvaluje smlouvu o poskytnutí 
investiční dotace pro TJ SOKOL Chotoviny.

RO schvaluje smlouvu o poskytnutí ne-
investiční dotace pro TJ SOKOL Chotoviny.

V lednu zahájí společnost EGD práce na 
modernizaci vedení NN v lokalitě Červené 
Záhoří. Zároveň zde probíhají práce na ob-
nově metalické sítě, která bude nahrazena 
zcela novou optickou sítí.

15. února se uskuteční ples obce .                      
Usnesení č. 198/2025/Z12
Zastupitelstvo obce bere na vědomí Zápis a 
usnesení z 11. zasedání zastupitelstva obce 
ze dne 21. listopadu 2024 a informace sta-
rosty o činnosti obce.
Výsledek hlasování:
Pro 12, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
2. Dofinancování akce „Multifunkční 
hřiště Chotoviny“ – jelikož žádost o dotaci 
na výstavbu Multifunkčního hřiště a parko-
viště v Chotovinách z výzvy Národní sportov-
ní agentury nebylo možné podat, chce obec
Chotoviny podat žádost o dotaci od Krajské-
ho investičního fondu. Rozpočtovaná výše
veškerých nákladů činí 20.916.368,95 Kč, 
dotace dosahuje výše až 50%.
Usnesení č. 199/2025/Z12
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje po-
dání žádosti o dotaci na akci „Multifunkční 
hřiště Chotoviny“ z Krajského investičního 
fondu a případné dofinancování akce z vlast-
ních finančních zdrojů obce.
Výsledek hlasování:
Pro 10, proti 0, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.
3. Změna č. 2 Územního plánu obce Cho-
toviny – odbor rozvoje, vykonávající činnost
pořizovatele změny č. 2 ÚP Chotoviny dle
§ 25, písm. b) zákona č. 283/2021 Sb., sta-
vební zákon, ve znění pozdějších předpisů 

(dále jen stavební zákon), obdržel podněty 
na pořízení změny č. 2 ÚP Chotoviny a sta-
noviska KÚ JčK – odboru životního pro-
středí, zemědělství a lesnictví č. j. KUJCK 
144526/2024 ze dne 10. 12. 2024, na zá-
kladě kterých byl zpracován návrh zadání, 
který nyní předkládáme ke schválení zastu-
pitelstvu obce. 
Pro úplnost uvádíme, že Krajský úřad JčK, 
odbor životního prostředí, zemědělství a les-
nictví ve svém stanovisku ze dne 10. 12. 2024
upozorňuje, že některé podněty zahrnuté ve
změně č. 2 územního plánu jsou považovány
za problematické z hlediska ochrany země-
dělského půdního fondu (jsou navrhovány
bez návaznosti na zastavěné území, či za-
stavitelnou plochu, celkový rozsah navrho-
vaných ploch je nadměrný, neboť nejsou vy-
čerpány návrhové plochy bydlení z platné 
ÚPD, je navrhován zábor nejkvalitnější ze-
mědělské půdy atd.). V případě nedodržení 
zákonem daných ustanovení lze předpoklá-
dat v dalším stupni pořizování, z hlediska 
ochrany ZPF, vydání negativního stanoviska. 
Dle § 111 odst. 3 stavebního zákona, sou-
hlasí-li schvalující orgán s návrhem zadání,
rozhodne o pořízení změny územně pláno-
vací dokumentace a schválí její zadání. Ne-
souhlasí-li schvalující orgán s návrhem, vrá-
tí jej pořizovateli se svými pokyny k úpravě, 
nebo jej zamítne.
Mgr. Vítovcová připomínkuje, že je v součas-
né fázi procesu předkládán návrh na změnu 
územního plánu, který zahrnuje požadavky 
všech vlastníků pozemků. Dle jejího názoru 
je zapotřebí vyjádření Městského úřadu v 
Táboře. V první řadě by mělo být posouzeno
 samotné pořízení změny. Místo toho se již

Dočasná
změna
provozní
doby 

pobočky
Pošty
Partner

v Chotovinách

pondělí 11:00 – 15:00

úterý   8:00 – 11:00

středa 11:00 – 17:00

čtvrtek   8:00 – 11:00

pátek   8:00 – 11:00

od 3. 2. do 31. 3. 2025

/pokračování ze str. 2/ 

PRODEJ
CHOVNÉ
DRŮBEŽE

/z veterinárně kontrolovaných
chovů, které zaručují kvalitu
a vysokou užitkovost/
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nyní pracuje na dalších krocích, aniž by bylo 
schváleno pořízení. Tento proces by měl být 
projednán zastupitelstvem. Obec má právo 
rozhodnout, které návrhy zahrne, a které niko-
liv. Aktuálně je v návrhu usnesení zařazeno 
jak pořízení územního plánu tak i její zadání. 
Navrhuje tedy v této fázi schválit pouze poří-
zení změny územního plánu a teprve na dal-
ším zasedání zastupitelstva schválit zadání 
změny s konkrétními návrhy.
Pan starosta odpověděl, že postup uvedený 
v návrhu usnesení vychází z pokynů Měst-
ského úřadu v Táboře, který je pořizovatelem
našeho územního plánu.
Mgr. Vítovcová navrhuje: 
Usnesení č. 200/2025/Z12
Zastupitelstvo obce Chotoviny 
- schvaluje dle § 27 odst. 1, písm. a) zákona 
č. 283/2021 Sb. stavební zákon, ve znění poz-
dějších předpisů (dále jen stavební zákon) 
pořízení změny č. 2 Územního plánu Choto-
viny 
- schvaluje u změny č. 2 územního plánu slou-
čení společného a veřejného projednání 
- určuje Jana Jordáka, místostarostu, aby dle
stavebního zákona spolupracoval s pořizova-
telem při zpracování změny č. 2 územního 
plánu 
- schvaluje, že náklady spojené s pořizováním
změny č. 2 budou hrazeny obcí Chotoviny.
Výsledek hlasování: Pro 6, proti 5, zdržel se 1.
Usnesení nebylo přijato.
Usnesení č. 201/2025/Z12
Zastupitelstvo obce Chotoviny 
- schvaluje dle § 27 odst. 1, písm. a) zákona 
č. 283/2021 Sb. stavební zákon, ve znění poz-
dějších předpisů (dále jen stavební zákon) 
pořízení změny č. 2 Územního plánu Choto-
viny 
- schvaluje v souladu s § 27 odst. 1 písm. b) 
stavebního zákona návrh zadání změny dle 
přílohy č. 1, která je nedílnou součástí to-
hoto usnesení 
- schvaluje u změny č. 2 územního plánu slou-
čení společného a veřejného projednání 
- určuje Jana Jordáka, místostarostu, aby dle
stavebního zákona spolupracoval s pořizova-
telem při zpracování změny č. 2 územního
plánu 
- schvaluje, že náklady spojené s pořizová-
ním změny č. 2 budou hrazeny obcí Cho-
toviny.
Výsledek hlasování: Pro 7, proti 2, zdržel se 3.
Usnesení nebylo přijato.

4. Průmyslový park sever – dne 28. 11. 2024
byla k rukám pana starosty doručena žá-
dost společnosti DIVIDEND PLUS spol. s.r.o.
o upuštění od požadavku obce Chotoviny 
(ZO 18.4.2024) na posouzení výše zmíněné-
ho záměru dle zákona č. 100/2001 Sb. (EIA).
Společnost DIVIDENT PLUS spol. s.r.o. se 
domnívá, že jelikož došlo k drobným změ-
nám a záměr se tak nyní řadí do podnikání 
středního rozsahu a je tedy podlimitní, není 
posouzení dle zákona již zapotřebí. V této 
věci se odvolává i na stanovisko krajského 
úřadu, které je součástí tohoto materiálu.

Rada obce se touto žádostí zabývala na 
svém jednání dne 9. 1. 2025 a dospěla k zá-
věru, že i když záměr spadá dle stávajících 
limitů do oblasti středního podnikání, stále 
se jedná o rozsáhlý záměr a jeho budoucí 
vliv na všechny složky životního prostředí a 
zejména na obyvatelstvo obce a život v obci 
bude i tak značný, doporučuje i nadále poža-
dovat posouzení tohoto záměru dle zákona 
č. 100/2001 Sb.
Během diskuse byly prezentovány různé ná-
zory na záměr výstavby průmyslové zóny
sever. Mezi hlavními tématy byly obavy z ne-
gativních dopadů na bezpečnost, infrastruk-
turu a kvalitu života obyvatel. Bylo zdůraz-
něno, že současná infrastruktura obce není 
dostatečně kapacitní pro podporu tak roz-
sáhlého projektu.
Bylo také zmíněno, že plánovací smlouva 
předložená investorem neodpovídá zájmům
obce, protože nezohledňuje její připomínky.

Zastupitelé se shodli, že je nutné, aby pro-
jekt prošel důkladným posouzením prostřed-
nictvím procesu EIA, které by zhodnotilo je-
ho vliv na životní prostředí a obecní infra-
strukturu. Bez splnění těchto podmínek ne-
lze záměr podpořit.
Celkově byla vznesena otázka, zda obec vů-
bec chce průmyslovou zónu v této lokalitě, 
a pokud ano, za jakých podmínek by mohla 
být realizována.

Usnesení č. 202/2025/Z12
Zastupitelstvo obce vyjadřuje nesouhlas
s investičním záměrem v průmyslové zóně 
sever a zamítá uzavření plánovací smlouvy 
předložené společností DIVIDENT PLUS 
spol.s.r.o.
Výsledek hlasování:
Pro 11, proti 1, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato. 

/pokračování na str. 6/



Vážení spoluobčané.
V poslední době přibývají stížnosti 
na volně pobíhající psy a množ-
ství exkrementů na našich veřej-
ných prostranstvích. Proto žá-
dáme majitele psů, aby se řídili 
č l á n k e m 3  o b e c n í  v y h l á š k y 
č.1/2015 o pravidlech pohybu 
psů na veřejném prostranství
na území obce Chotoviny:
1. Osoba, která psa doprovází,
je na veřejných prostranstvích 
povinna vést psa na vodítku.
2. Osoba, která psa doprovází, je 
povinna neprodleně odstranit 
znečištění způsobené psem na
veřejném prostranství.

(Veřejným prostranstvím jsou zjed-
nodušeně prostory  přístupné kaž-
dému bez omezení – náves, ulice, 
chodníky, parky, veřejná zeleň…)  
Děkujeme všem, kteří tato pra-
vidla dodržují a žádáme ostatní, 
aby se připojili a pomohli tak 
zlepšit čistotu našich veřejných 
prostranství. Je to v zájmu nás 
všech.
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5. Smlouvy o poskytnutí investiční a ne-
investiční dotace pro TJ Sokol Chotoviny
– dne 17. 10. 2024 byla obci doručena žá-
dost od TJ Sokol Chotoviny o poskytnutí in-
vestiční dotace ve výši 150.000 Kč a nein-
vestiční dotace ve výši 360.000 Kč z roz-
počtu obce Chotoviny na rok 2025.
Investiční dotace ve výši 150.000 Kč bude 
využita na pořízení sekačky na trávu.
Poskytnutá neinvestiční dotace bude vyu-
žita na podporu činnosti oddílu kuželek ve 
výši 95.000 Kč, na podporu činnosti oddílu 
kopané ve výši 260.000 Kč a na podporu 
činnosti SPV ve výši 5.000 Kč.
Rada obce doporučuje předložené smlouvy 
schválit.
Smlouva o poskytnutí investiční dotace pro 
TJ Sokol Chotoviny a Smlouva o poskytnutí 
neinvestiční dotace pro TJ Sokol Chotoviny 
je nedílnou součástí materiálů a usnesení.
Usnesení č. 203/2025/Z12
a) Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje 
Smlouvu o poskytnutí investiční dotace pro 
TJ Sokol Chotoviny ve výši 150.000 Kč.
Výsledek hlasování:
Pro 12, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
Usnesení č. 204/2025/Z12
b) Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje 
Smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace
pro TJ Sokol Chotoviny ve výši 360.000 Kč.
Výsledek hlasování: Pro 12, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.

2/2025

6. Diskuse
Během diskuse byla projednána následující 
témata:

Jízdní řády
– bylo upozorněno na nedostatečnou komu-
nikaci při změnách jízdních řádů. Změny by-
ly provedeny bez možnosti obce nebo jejích 
obyvatel se k návrhům vyjádřit. Bylo navr-
ženo, aby připomínkování jízdních řádů v bu-
doucnu probíhalo za účasti skutečných uži-
vatelů, což by pomohlo předejít problémům 
a zajistit větší spokojenost s dopravním 
řešením.

Odpadové hospodářství
– diskutovalo se o problematice odpadů a 
plánované schůzce k tomuto tématu. Zazně-
lo, že od roku 2025 mohou nastat změny, a 
byla vyjádřena ochota zapojit se do přípravy 
řešení v rámci pracovní skupiny.

Akce „Ukliďme Česko“
– bylo oznámeno, že akce proběhne 29. 3.
2025, a všichni obyvatelé jsou srdečně zvá-
ni k účasti.

Pan starosta ukončil zasedání zastupitelstva
v 20:43 hodin.

Přílohy zápisu:
1) Prezenční listina

2) Zveřejněná informace
o konání 12. zasedání ZO

Zápis byl vyhotoven dne 24. ledna 2025

Zapisovatelka:
Zuzana Sumerauerová Mgr. Zdeněk Turek

Výzva, žádost
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Tak jako každý rok, tak i v roce 2024 nechyběla tradiční 
mikulášská nadílka, i když v trochu netradičním prostředí. 
Letos poprvé se celý rej neodehrával v prostorách kultur-
ního domu, ale venku na fotbalovém hřišti. Tma pomohla
k navození té správné temné atmosféry. Nechybělo peklo
s váhou, k občerstvení byla vánočka, perníčky a svařák, 
uvnitř klubovny si děti mohly namalovat ozdobičku na stro-
meček. Vyvrcholením večera byl příchod Mikuláše, anděla 
a čertů. Děti Mikulášovi přednesly básničky, zazpívaly pís-
ničky a každý si za odměnu odnesl balíček sladkostí.

Co je komunální odpad
  Ministerstvo životního prostře-
dí za komunální odpad považuje 
jak směsný, tak tříděný odpad z
domácností vyjma odpadu z vý-
roby, zemědělství a dalších od-
větví. Obec je povinna zajistit
místa pro oddělené složky odpa-
du a veškerý komunální odpad 
zajištěný na jejím území přebrat.
Akční plán EU k oběhovému hos-
podářství stanovil cíl potřeby sní-
žení produkce směsných odpa-
dů do roku 2030 na polovinu ve 
srovnání s rokem 2020. 
  Dle nových recyklačních cílů bu-
dou obce povinny zajistit, aby 
odděleně soustřeďované složky
komunálního odpadu tvořily v le-

Jindra Pánková

 Mikulášská nadílka

Letošní jubilejní 25. ročník Tříkrálové sbírky považujeme 
za velmi vydařený. A to nejen díky krásnému výtěžku, kdy oby-
vatelé Chotovin darovali úžasných 14.127 Kč. Velmi nás těší, že 
se do sbírky zapojují stále noví lidé, jako např. v letošním roce 
dobrovolní hasiči z Chotovin. Díky vaší pomoci můžeme pod-
pořit samoživitele a osoby v sociální či hmotné nouzi, zkvalitnit 
sociální služby Charity Tábor, finančně podpořit Dům Sv. Fran-
tiška ve Veselí nad Lužnicí nebo podpořit projekt Táborská stra-
venka a Táborská noclenka. Chtěla bych z celého srdce poděko-
vat všem, kteří se do Tříkrálové sbírky zapojili, zejména paní
Veronice Nádvorníkové za skvělou organizaci a koledníčkům 
Anežce, Bětce, Cecilce, Davidovi, Johance, Kamče, Klárce, Lili, 
Pepčovi a Terezce. Děkujeme také za vaše finanční dary, jste 
úžasní a díky vám můžeme dál pomáhat.

tech 2025 – 2029 minimální po-
díl 60 %, v letech 2030 – 2034
alespoň 65 % a od roku 2035 a 
dále nejméně 70 % z celkového 
množství komunálních odpadů
zajištěných na území obce. Ke 
splnění těchto cílů je nutné navý-
šit množství vytříděných odpa-
dů a snížit celkový objem odpadu.
  Je klíčové motivovat samotné 
občany ke snižování produkce 
směsného komunálního odpadu
a aktivně je nabádat k separová-
ní. Netříděný odpad totiž před-
stavuje velkou zátěž pro životní
prostředí. I z ekonomického hle-
diska je to nepochybně ztráta – 
produkty jsou tvořeny z jednotli-
vých částí, které mají svoji hodno-
tu a mohou být dále zpracovány.

Cíle odpadového hospodářství  – 1. část

Bc. Jana Woldřichová
koordinátorka Dobrovolnického centra Tábor a Tříkrálové sbírky

Se zvyšujícím se počtem obyvatel na Zemi představuje odpad čím 
dál větší zátěž pro planetu a životní prostředí. V České republice
jsou za veškerý komunální odpad vyprodukovaný občany zodpo-
vědné obce. Ty jsou díky novelám v odpadovém zákoně nuceny 
zaměřit se na míru třídění odpadu v regionu. Nové recyklační cíle 
směřující ke konci skládkování do roku 2030 se totiž budou ne-
ustále zvyšovat. Řešením pro splnění těchto cílů je správná eduka-
ce a následná motivace občanů k třídění a také dostatek odpado-
vých nádob v komfortní docházkové vzdálenosti.

Za OÚ Chotoviny
Hana Heřmánková

… dokončení v příštím čísle.

Informovanost obyvatel
o třídění

  Základním předpokladem pro 
úspěšné a efektivní provozová-
ní systému nakládání s komu-
nálním odpadem je zajištění do-
statečného počtu vhodných ná-
dob na separovaný odpad v obci
a také kooperace s občany. Ti si 
musí osvojit správné a důsled-
né třídění odpadu na jednotlivé 
složky a jejich shromažďování
na určená místa a do přísluš-
ných nádob. K tomu dopomůže 

osvěta občanů, jak správně vy-
třídit jednotlivé složky ze svého
odpadu a do jakých “barevných”
kontejnerů je vyhodit. Dnes jsou
nejčastěji třídící kontejnery dě-
leny na papír, plasty, sklo, kovy, 
biologický odpad a jedlé oleje a 
tuky. Dle novely odpadového zá-
kona mezi povinné složky třídě-
ného odpadu patří od 1. ledna 
2025 také textil.
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Martina Sochůrková

Leden je plný zkoušení,
psaní testů, slohových kompozic, zkrátka 
uzavírá se první pololetí školního roku a 
každý by chtěl být ohodnocen za své půl-
roční úsilí co nejlépe. Ovšem když někdo 
zahálí, do školy příliš nechodí, objeví se 
na vysvědčení pochopitelně také známka 
nedostatečná. Letos jich bylo oproti před-
chozím rokům méně, žáci se jich bohužel 
ale nevyvarovali. Samými jedničkami se
mohou pochlubit všichni prvňáci, ve vyš-
ších ročnících jedniček ubývá. Přistupu-
je-li někdo k učení zodpovědně, pravidel-
ně se učí a během vyučování je aktivní, mů-
že mít samé jedničky dokonce i v 9. třídě. 
Letos se to podařilo Karolíně Pilařové a 
Michaele Dvořákové, které mohou být na 
své vysvědčení právem hrdé.

Aby se nám z toho všeho známkování
a hodnocení nezamotala hlava, připravili 
jsme pro naše žáky celou řadu akcí. 

Ani v lednu nechyběl sport, kromě Tří-
králové laťky pro žáky druhého stupně pro-
bíhal také plavecký výcvik. Druháci a tře-
ťáci měli sice kvůli rekonstrukci táborské-
ho bazénu pouze osm místo obvyklých 
deseti lekcí, plavat se ale naučili všichni, 
nechyběl ani nácvik záchrany tonoucího
a teď už jsou před nimi pouze závody. 

Už řadu let jezdí na konci ledna žáci
II. stupně do Pece pod Sněžkou. Také le-
tos zorganizovala paní učitelka Irena 
Miloschewitschová lyžařský kurz. První
družstvo, tedy nejzdatnější lyžaře, měl na 
povel Mgr. Jaroslav Větrovský, úplné zákla-
dy lyžování děti učil Bc. Radovan Žalský
a chybět nemohla ani paní zdravotnice 
Hana Skalníková. Jak se lyžařský kurz po-
vedl, se určitě dočtete v příštím vydání 
Listů Chotovinska. O tom, že zábava byla 
nejen na svahu, ale i po večerech na cha-
tě, nepochybuje nikdo z nás.

Nové pojetí Karkulky zhlédly obě třídy tře-
ťáků v divadle Spektrum v Sezimově Ústí. 
Divadelní představení neslo název Karkul-
ka v síti, Karkulka měla na hlavě místo tra-
dičního čepečku červenou kšiltovku a ni-
koho nepřekvapí, že hlavní zlo v pohádce 
tentokrát nepředstavoval zlý vlk, ale ne-
bezpečné sociální sítě. Tak snad jim naši 
třeťáci nepodlehnou příliš brzy. 

Velký prostor ve výuce byl tentokrát vě-
nován prevenci rizikového chování. Opět
k nám do školy zavítal vrch. prap. Ladislav
Johančík z Městské policie Tábor. Názor-
ný, poutavý a humorem okořeněný pro-
gram proběhl ve všech třídách. Ti nejmen-

ší se seznámili s pravidly, jak se máme 
bezpečně chovat venku, opakovali si rov-
něž pravidla dopravní výchovy. Třeťáci se 
učili rozpoznávat šikanu a vysvětlovali si,
co je záškoláctví. To čtvrťáci a páťáci se
věnovali problémům spojeným s kyber-
prostorem a kyberšikanou. Pro druho-
stupňáky si pan Johančík připravil před-
nášky o kyberprostoru, kybergroomingu, 
netolismu a sextingu. Prostředí interne-
tu, kde jsou děti denně, je totiž plné dosti 
velkých nástrah.

Aby bylo dětem ve škole příjemně, musí 
mít mezi sebou dobré vzájemné vztahy. 
Společnost DOBRONAUTI, kterou předsta-
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a gamedesigneři, vytváří dlouhodobé edu-
kačně-preventivní programy. Naše škola 
se letos do jejich programu zapojila a žáci
z třídy 3. B už absolvovali 1. část progra-
mu DOBRONAUTI: Zpátky v čase, kdy se 
v rámci hry naučí jak předejít konfliktům 
a jak je zvládat, když už nastanou. 

Lednová výuka byla opravdu pestrá. Teď
už je před námi druhé pololetí, a tedy no-
vý začátek, kdy můžeme napravit, co se 
nepovedlo, a pokračovat v tom dobrém. 

Škola patří jednoznačně dětem, zato Školní slavnost jejich
rodičům, přátelům, učitelům, spolupracovníkům a také dospě-
lým absolventům naší školy.

Letošní termín Školní slavnos� připadl na sobotu 22. března. 
Hrát nám bude MIX Fran�ška Vaňka, nebude chybět malá 
tombola a slosování vstupenek o zajímavé ceny! 

Malé slečny z I. stupně si připravují taneční vystoupení.
Za choreagrafií stojí paní Jana Anaya, holky se už moc těší, 
chtějí nás opět překvapit něčím novým.

Loni nás všechny uchvá�li pánové vrhající se z balkonu na 
trampolíny. Letos k nám přijedou SKIPPING BOYS. Kluci budou
zase skákat, tentokrát ale přes švihadlo. Nebude to skákání leda-
jaké, vždyť se švihadlem se dnes soutěží už i na mistrovství světa.
Show, kterou nám Skipping Boys předvedou, patří dokonce
k nejlepším v Evropě!

Večerem nás provede pan Dušan Mendel, který každoročně 
zajišťuje představení na Školní slavnos�, letos si pro nás navíc 
připravil také soutěž o sportovní dresy. A prý se máme na co 
těšit.

Prodej vstupenek bude zahájen 20. února, objednávat si je 
budete moci na telefonním čísle 725 182 762 u paní Mar�ny 
Mendelové.

Přijďte v sobotu 22. března od 20.00 hodin do kulturního 
domu, budeme se na vás těšit.

Ve dnech 10. až 12. ledna proběhl už 7. ročník Ptačí hodinky,
tedy sčítání ptáků na krmítku. Úkolem je nejen zaznamenat cel-
kový počet ptáčků po dobu 60 minut, ale rozlišit i jednotlivé 
druhy. Tuto celorepublikovou akci organizuje Česká společnost 
ornitologická a každoročně mohou organizátoři s radostí konsta-
tovat, že je stále více a více účastníků. Letos se jejich řady rozší-
řily i o děti z 3. A, které své krmítko pozorovaly v pátek 10. ledna.

A jací ptáčci přiletěli na naše třídní krmítko? Dle očekávání bylo 
nejvíc sýkorek (koňadry i modřinky) a vrabců (u nás jen vrabec 
polní). Během hodinového pozorování se nám postupně předsta-
vil i pár kosů, takže si všichni ujasnili rozdílné zbarvení kosího 
samečka i samičky. Velkou pozornost na sebe strhla hrdlička,

Závody ve skoku do výšky se letos konaly v povánočním tří-
královém období. Žáci II. stupně změřili své síly v úterý 7. ledna 
ve sportovní hale. Kategorii nejstarších žáků z 8. – 9. tříd vy-
hrál Jan Novák v nejlepším výkonu 148 cm. Kategorii mladších 
chlapců z 6. – 7. tříd s výkonem 120 cm vyhrál Matěj Merxbauer.
Ema Drtinová s výkonem 125 cm byla nejlepší mezi dívkami
z 6. – 7. tříd. Všichni závodníci se snažili podat co nejlepší výkon.

Irena Miloschewitschová

Tříkrálová laťka

Ptačí hodinka 2025

SE
 B

lÍŽÍ

Martina Sochůrková

která se nejprve usadila na stromě vysoko nad krmítkem a vy-
padalo to, že usnula. Nakonec se nám přece jen předvedla v plné 
parádě a hrdě se procházela pod krmítkem sem tam. Největší 
nadšení nastalo, když se objevil brhlík. Do svých záznamů jsme 
ještě zapsali zvonka a sojku.

O své krmítko se děti z 3. A pečlivě starají už od konce října. 
Denně ptáčkům sypou, během přestávek je pozorují a už bez 
problému poznají, jaký ptáček právě přiletěl.
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Mateřská škola

Školní družina

2/2025

… a už tu máme zase další nový rok. 
Rok 2025 začal v naší mateřské škole 
šestého ledna. Děti se vrátily do školky 
plné dojmů z prožitých vánočních svátků, 
dárků od Ježíška. Nový rok jsme zahájili 
povídáním o všem, co děti zažily, jak si uži-
ly prázdniny. Hned na začátku roku nám
přálo počasí, obdařilo nás i trochou sněhu,
a tak se mohly děti na sněhu pořádně vy-
řádit. V polovině ledna nás, jako každý mě-
síc, navštívilo divadlo s pohádkou O chytré
ženě Blaženě. Pohádka plná vtipu a humo-
ru se dětem moc líbila a herce na konci 
odměnily potleskem.

Jana Svačinová, Veronika Němečková 

V prvním týdnu jsme ve školní družině 
zavzpomínali na Vánoce, podělili se o zá-
žitky z prázdnin a nakreslili jsme dárky, 
které nás pod stromečkem nejvíce potě-
šily. 

Sněhu napadla jen troška a my stihli 
pouze jedno bobování a zkrácenou zimní 
olympiádu. Z plánovaných tří disciplín zby-
la pouze jedna, a to sjezd na bobech. Ale 
užili jsme si to! Start bobistů byl přibližně 
stejný, ale ve fázi sjezdu dolů se techniky 

Yvona Kaňová

měnily a dojezdu do cíle nedosáhl každý. 
Těmi nejrychlejšími se stali Šimon Lapeš, 
Martin Elhenický, Kuba Vybíral a Ema 
Malenická. 

Pohádkové, lidové i moderní písničky 
se rozezněly družinami ve třetím ledno-
vém týdnu. Z každého oddělení vzešli tři
vítězové, kteří předvedou své hlásky ve fi-
nále, které se uskuteční 27. února. Budeme
všem šikovným zpěváčkům držet palce.

V lednu jsme dvakrát stihli pobyt v sol-
né jeskyni v Táboře a navštívili jsme také 
obecní knihovnu. Druháci nám předvedli 
svoje super projekty z lega, které byly in-
spirací i pro starší žáky. Našim malým 
kamarádům ve školce jsme zahráli lout-
kové divadlo a pohádka Stromek se líbila 
všem. Loutkoherci byli odměněni potles-
kem i sladkou odměnou.

Budeme doufat, že následující měsíc 
bude bohatší na sníh, protože ten nám

v zimě dělá největší radost.

V tematických celcích jsme se s dětmi 
věnovali poznávání zimní přírody, života 
zvířat v zimě, pracovali jsme s obrázky, 
hlavně jsme ale přírodu pozorovali při pro-
cházkách venku a pobytu v lese. Zimní 
tematice jsme se věnovali i při hudebních
i výtvarných činnostech, zazpívali jsme si 
zimní písničky a naučili jsme se nové bás-
ničky.

Protože se nám blíží zápis do základní 
školy, předškoláci se na tuto důležitou 
událost intenzivně a svědomitě připravují 
tak, aby jejich vstup do školy byl co nej-
snazší. Aby se předškoláci na školní do-
cházku připravili co nejlépe a získali správ-
né pohybové návyky, naučili se správně 
reagovat na zvukové signály a povely, 
chodíme každý pátek cvičit do sportovní 
haly, kde si můžeme vyzkoušet věci, které 
se ve školce dělat nedají pro nedostatek 
místa a z důvodu bezpečnosti dětí. Na cvi-
čení v hale se děti celý týden těší, sportují 
a závodí ze všech sil.
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NOVÉ KNIHY
PRO DOSPĚLÉ

Jiří Fišar: Americké prázdniny 
– Cestopisná knížka přibližuje 
zážitky autora, který se s man-
želkou a dvěma syny vydal na 
dobrodružné putování po jiho-
západu Spojených státu ame-
rických. S nadhledem a neutu-
chajícím humorem podává pří-
běh této trochu netradiční ces-
ty, ve kterém provede čtenáře 
úskalími, která přináší cesto-
vání s dospívajícími dětmi (a s
manželkou, na tu nesmíme za-
pomenout!) po národních par-
cích, ale i velkých městech. Po-
kud máte děti a velké cestova-
telské plány, toto je kniha pří-
mo pro vás. Ale vlastně pro 
všechny, kteří mají rádi cesto-
vatelské historky, Ameriku a 
moudrý humor. 

Cynthia Harrod-Eagles:

Aféry na zámku Ashmore

– další pokračování anglické-
ho rodinného dramatu odehrá-
vajícího se ve šlechtické rodi-
ně na počátku 20. století. Po-
kračování osudů rodiny Stain-
tonových na panství Ashmore.
Giles, nový hrabě ze Stainto-
nu, se bohatě oženil a snaží se 
opět pozvednout panství. Jeho
žena Kitty se obává své ener-
gické tchyně a netrpělivě oče-
kává narození dítěte. Doufá, že 
to bude chlapec, a ona už nebu-
de na panovačné tchyni tolik 
závislá. Mladší Gilesova sestra
Rachel má být poprvé uvede-
na do společnosti a její matka 
dělá vše pro to, aby měla na-
ději na bohatého a urozeného 

ženicha. Její sestra Alice zatím 
prožívá první romantickou, ale 
společensky nevhodnou lásku, 
a také mezi služebnictvem ne-
panuje dobrá atmosféra, navíc 
dojde k záhadnému zmizení ko-
morníka. Na zámku, kde jsou 
vztahy ovlivněné ctižádostí, žár-
livostí a touhou po pomstě, se 
schyluje k tragédii.
Táňa Keleová-Vasilková: 
Tichá bolest – příběh zdánli-
vě obyčejné mladé rodiny, ve 
které jsou její členové vlastně 
tak obyčejně a mile spokojeni.
Vše se ale poznenáhlu začne 
hroutit. Na hlavní hrdince pak 
záleží, je-li schopna odpustit
a jít dál. Milena, učitelka v ma-
teřské škole, toho času na ma-

teřské dovolené, si o sobě
vždycky myslela, že je jen ta-
ková "obyčejná" žena. A stejné 
byly i její dívčí sny – toužila 
potkat muže, s kterým by se 
mohla dělit o radosti i starosti 
všedního dne, měla svou do-
mácnost a děti, jejichž smích 
by zaplnil všechny kouty bytu. 
To všechno se jí taky splnilo.
Obrázek z puzzle se začal hrou-
tit v době, kdy manžel přišel o 
práci a rodina musela obracet 
každou korunu. Milenin sou-
kromý svět začal najednou dr-
tit nedostatek a ničivé hádky. 
Bohužel brzy zjistila, že to není 
to nejbolavější, co jí osud na-
dělil. 

Pavlína Hrstková Jordáková

Letošní vyrábění jsme zahájili dekorací do zahrady – mucho-
můrkou. Dále jsme vyrobili netopýří lampiony na lampionový 
průvod, hudební nástroje z přírodního materiálu, roliček a zátek.
Nechybělo ani podzimní tvoření strašáka z vařečky a dráčka z na-
nukových dřívek. V adventním čase nás čekalo vyrábění advent-
ního kalendáře, čerta a Mikuláše z papírových sáčků, ozdobičky 
na vánoční stromeček či zvonkohra v podobě kapra. V novém 
roce jsme už vytvořili ovečku Shaun, dózu na vatové tampóny a 
kosí bratry. Kroužek děti velice baví, z každého svého výrobku 
mají radost a těší se, až se pochlubí doma rodičům. Tak ať se 
nám daří i v druhém pololetí. Veronika Němečková

Šikovné ruce
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Izabela Hájková

Sebastián Šimko

Mateo Kromka

Liderovice

Červené Záhoří

Sedlečko

Noví
občánci

BLAHOPŘEJEME JUBILANTŮM
Svá významná životní jubilea oslavili nebo v nejbliž-
ších dnech oslaví tito naši občané:

Všem jubilantům přejeme do dalších let pevné
zdraví a mnoho spokojenosti a osobní pohody.

60 let Karel Radoš, Jeníčkova Lhota

65 let Hana Pášová, Chotoviny

 Jiřina Kubecová, Chotoviny

70 let Jaroslav Šanda, Chotoviny

75 let Jitka Plachá, Moraveč

80 let  Božena Roupcová, Sedlečko

93 let Marie Boučková, Chotoviny

Dnes je mi velkou ctí vám před-
stavit jednu velmi úspěšnou
dívku, kterou mnoho z nás zná, 
ale už ne každý ví, že tato ta-
lentovaná slečna je výbornou 
sportovkyní.

Jana Tina Kořená

je šestnáctiletá gymnazistka, 
studuje na Gymnáziu Pierra de 
Coubertina v Táboře a věnuje 
se pro dívky ne až tak běžné-
mu sportu.
Jani, jakému sportu se věnu-
jete? Můžete nám ho trochu 
přiblížit? 
Věnuji se korejskému bojové-
mu umění Taekwondo, které 
je založeno jak na posílení těla, 
tak posílení mysli.

Jak dlouho už se tomuto spor-
tu věnujete a co vás na něm 
nejvíce baví?
Taekwondo dělám již čtvrtým 
rokem. Když jsem poprvé, před
čtyřmi lety, vkročila do tělo-
cvičny a začalo se se sportov-
ním bojem, myslela jsem si, že 
to rozhodně není nic pro mne, 
a už nikdy se prát nebudu. Ale 

hlava nedovolila, abych se jen 
tak vzdala, a tak jsem tomu da-
la ještě šanci. Po pár měsících 
objevu, že taekwondo se ne-
skládá jen z boje, ale i ze se-
stav, které jsou o velkém sou-
středění, rovnováze a švihu,
či speciálních technikách, kde 
lámete desku upevněnou ve
výšce dvou metrů skokem z 
otočky, jsem pomalu ale jistě
k tomuto sportu přiléhala stá-
le více. Trénovala jsem pětkrát 
týdně, bolely mě svaly, o kte-
rých jsem ani nevěděla, že je 
mám, ale úspěchy se zane-
dlouho dostavily. 

Jste velmi úspěšná sportov-
kyně. Prozradíte nám, kam 
až jste se v současné době 
dostala? 
Například nominace na MČR, 
kde jsem vyhrála druhé místo 
ve sportovním boji, který mě 
baví nejvíce ze všech disciplín. 
Zlatá medaile ze sestav na tu-
zemských závodech, či absol-
vování zkoušek na černý pásek,
kde se mi povedlo dostat nad-
průměrné hodnocení. Největ-
ším úspěchem zatím pro mne 
je, že jsem se od počátku to-
hoto roku stala členkou státní 
juniorské reprezentace.

Patří vám velká gratulace!
A jaké jsou vaše nejbližší
cíle?
Na přelomu dubna a května 
se chystáme na Mistrovství 
Evropy v estonském Tallinu, 
kde bych ráda dosáhla nejvyš-
ších příček.

Talentovaná sportovkyně z Chotovin

Tak to vám samozřejmě moc 
držím všechny palce! Jani, 
na závěr se vás zeptám, co 
vám sport přináší a co byste 
chtěla vzkázat vašim vrstev-
níkům?
Taekwondo mi dalo poznat 
spoustu nových lidí, objeve-
ných míst a radosti.
Sportujte, protože vás to baví, 
pro dobrý pocit sám ze sebe, 
všechny úspěchy a medaile ne-
jsou všechno, jsou jen pomysl-
nou třešničkou na dortu.

Věra Marešová

A úplně nakonec bych ještě vy-
jádřila obrovské díky mé rodině,
hlavně mému dědovi Miroslavu
Bukvajovi, který mě ve sportu 
vždy podporoval jak nejvíce to 
šlo.
Krásná a moudrá slova na zá-
věr. Jani moc děkuji za váš čas
a věřím, že o vás ještě uslyší-
me!

Jana Tina Kořená první zleva

ilustrační foto
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M. Vacko

Naše naděje, mladší a starší žáci / žákyně (kategorie 10 – 12, resp.
13 – 14 let )a dorostenky / dorostenci (15 – 18), jsme mohli vidět 
bojovat na táborské Lokotce. Trochu to vypadalo jako přebor Chotovin-
ska, a nebylo to vůbec špatné.
V kategorii mladších žákyň získala titul a obhájila loňské prvenství v dis-
ciplíně 60 hodů sdružených (60hs) Kamila Bartoňová za 258 kuželek . 
Mezi staršími žáky zvítězil Filip Šerpán 241, druhý Daniel Klika 240, 
třetí Matyáš Rechtorik 228 poražených kuželek. (Dominik Sirotek 186,
Vojtěch Vacko 185).
V kategorii dorostu, disciplína 120 hs, vyhrál výkonem 577 bodů Matěj 
Poula, v dorostenkách Kateřina Křemenová 506. 
Juniorky, ženy a seniorky se sešly také v Táboře. V ženách získala titul 
Blanka Mašková ze Sokola Chýnov, když nahrála 548, druhá byla 
Martina Křemenová 528, čtvrtá  Lucie Fialová 496. Kategorii juniorek
a seniorek zatím neobsazujeme.

Nejprestižnější kategorie juniorů, mužů a seniorů 60+ se koulela v Cho-
tovinách. Turnaj byl po mnoha letech ozdoben výbornými výkony, a to 
hlavně domácích hráčů. V juniorech zvítězil David Bartoň 534, mužská 
část pak vyzněla jako domácí turnaj. První Jan Bartoň 585, druhý Pavel 
Makovec 571, třetí Jan Holšan 568, dále Jan Fořter 564, Petr Křemen 
559, Hein 552, Hrstka 541. Letos se nám podařilo obsadit kategorii 
seniorů 60+ a velmi úspěšně. Zvítězil Petr Bystřický výkonem 563, třetí 
místo obsadil Borek Jelínek 556.
Mistři Okresu Tábor: Kamila Bartoňová, Filip Šerpán, Matěj Poula, 
                                 David Bartoň, Jan Bartoň, Petr Bystřický.
Druhá místa: Daniel Klika, Pavel Makovec, Martina Křemenová.
Třetí místa: Matyáš Rechtorik, Jan Holšan, Bořivoj Jelínek.
Našim zástupcům ve všech kategoriích děkujeme za snahu, předve-
dené výkony a reprezentaci oddílu. Těm úspěšným a postupujícím 

gratulujeme a jdeme do bojů na Mistrovství Jihočeského kraje!

Přehled výsledků kuželkářských soutěží 2024 – 2025
Začíná  jarní část ostrých mistrovských utkání a také již pomalu formování tabulek, rozdělení  bojů

Družstvo B – Krajský přebor I.
TJ Kunžak A – TJ Sokol Chotoviny B          2583 – 2565  5,5 : 2,5

Bartoň 460, P. Křemen 421, M. Křemenová 406,
L. Křemenová 434, L. Křemenová ml. 432, Filip 412. 

Do Kunžaku jsme odjížděli pro nějaký tabulkový bod, nakonec
z toho byly jen body pomocné. Začíná David a hraje výborně, pro-
tivník bohužel také. V posledních hodech soupeř poráží Davida
o 3 kuželky. Smůla. Podobně se odehrává zbytek zápasu, na konci
vždy něco schází, poslední naděje zůstala na Milošovi, ale celkem
máme o 18 bodů méně.

TJ Sokol Chotoviny B – TJ Loko Č. Budějovice B   2735 - 2615 - 6 : 2 
Martina Křemenová 429, Petr Křemen 442, Matěj Poula 475,

L. Křemenová ml. 449, David Bartoň 488.
První jarní domácí zápas se konečně vydařil. Krásné vyrovnané 
výkony, podpořené hlavně Davidem a Matějem, nenechaly ni-
koho na pochybách o našem vysokém a zaslouženém vítězství.
Tak jenom úspěšně dál! 

Domácí jarní utkání 2025:

21. 2.  pátek  18:00   Chotoviny B – Kuželky Borovany B
28. 2.  pátek  18:00   Chotoviny B – Lomnice nad Lužnicí
14. 3.  pátek  18:00   Chotoviny B – TJ Centropen Dačice E

Družstvo A – III. kuželkářská liga mužů
SKK Hořice B – TJ Sokol Chotoviny  3339 – 3289 - 6 : 2 

Hein 579, Fořter 543, Jan Bartoň 511,
Makovec 563, Bystřický 541, Hrstka 552.

Na úvod soutěže hrajeme v Hořicích. Začínáme celkem dobře, 
ale postupně ztrácíme náskok, a když se soupeřům v závěru po-
vedlo nahrát slušné jednotlivé dráhy, bylo po nadějích. Bohužel 
body nebyly vysoko, ale my na ně nedosáhli. Alespoň jsme domů
přivezli ty slavné trubičky… 
Domácí jarní utkání 2025:
22. 2.  sobota  17:00   Chotoviny – TJ Sokol Benešov   
  8. 3.  sobota  17:00   Chotoviny – TJ Sparta Kutná Hora   
22. 3.  sobota  17:00   Chotoviny – Náchod B

Družstvo D – Okresní přebor
KK Hilton Sez. Ústí C – TJ Sokol Chotoviny D  1660 – 1591 - 5 : 1 
Lucie Fialová 360, Kateřina Křemenová 414,  Poula 446, Orel 371. 

TJ  Sokol Chotoviny D – TJ Sokol Chýnov B    1581 – 1626 - 1 : 5
Zdeněk Fiala 358, Poula 436, František Orel 360, Fialová 384.

TJ Sokol Chotoviny D – TJ Spartak Soběslav B  1624 – 1616 - 4 : 2
Matěj Poula 476, K. Křemenová 430, Orel 363, Zdeněk Fiala 355.

TJ  Sokol Chotoviny D – KK Loko Tábor C       1630 – 1634 - 2 : 4
Zdeněk Fiala 416, Michal Nový 405, František Orel 365, Poula 444.   
Domácí jarní utkání 2025:
19. 2.  středa  17:00   Chotoviny D – KK Hilton Sez. Ústí C
19. 3.  středa  17:00   Chotoviny D – TJ Spartak Soběslav B

o tituly, medaile a také o setrvání v soutěžích.
Vše je otevřené, doufejme v tu lepší variantu, třeba v klidný střed...

Mistrovství jednotlivců Okresu Tábor a Jihočeského kraje 2025
Součástí příchodu nového roku 2025 je také zápolení o tituly jednotlivců všech věkových kategorií „Mistr/ Přeborník Okresu Tábor 2025"

Mistrovství jednotlivců Jihočeského kraje 2025
Poslední lednový víkend se odehrály boje o krajské tituly jednotlivců 
pro rok 2025 a také prestižní postupová místa na mistrovství ČR
všech kategorií. 
Mladší a starší žáci / žákyně hráli v Nových Hradech.
Bohužel z důvodu nemoci nebo lyžařského výcviku jsme neodjížděli
v plné sestavě. Nakonec z výletu bylo krásné třetí místo, když Daniel 
Klika nahrál 227 kuželek.
Dorostenky koulely v Loučovicích, našemu zastoupení se tolik neda-
řilo, Kateřina Křemenová skončila 10. za nához 485. Dorostenci hráli
v Dačicích. Chotoviny reprezentoval a loňský mistrovský titul obhajoval
Matěj Poula, a dost se mu dařilo. Soupeři hráli hodně vysoko, ale Matěj 
se neztratil. Na závěr je z toho výborných 580 bodů a čtvrté místo. 
Junioři o mistra hráli v Nové Bystřici, a vůbec ne špatně. David Bartoň 
se pral statečně, porazil nádherných 612 kuželek a je celkově druhý. 
Zvítězil David Holý z Českých Velenic, který uhrál 617.
Ženy bojovaly v Blatné. Hrálo se systémem dvou náhozů, kdy do dru-
hého kola postupuje 8 nejlepších z kola prvního. Výborně zahrála 
Martina Křemenová, která naházela 573 kuželek a postoupila do finále 
jako pátá. Lenka Křemenová nahrála 551, obsadila 12. místo a do finále se
nepodívala. Lucie Fialová je 24. za 493. Ve druhém, finálovém, kole se 
Martině tolik nedařilo, hodila 526 a skončila osmá (celkem 573 + 526). 
Titul získala Renata Babická z Českých Velenic výbornými výkony 614 
+ 618 kuželek.

Mužská, nejprestižnější kategorie, byla oproti minulým létům s naší 
hojnou účastí. Systém dvoukolový jako u žen. V Táboře byly k vidění 
opravdu nádherné výkony. 
Nakonec do finálových bojů postoupili: Jelínek - Nové Hrady 594, 
Sysel - Loučovice 599, Brtník - Kunžak 602, Koubek - Blatná 609, 
Kamiš - Č.B. 613, Šedivý - Soběnov 618, Makovec - Chotoviny 621
a Vychodil - Trhové Sviny 623. Naši zástupci se určitě neztratili a hráli 
opravdu dobře a nedaleko postupu. Jan Holšan 586, Jan Bartoň 584, 
Petr Křemen 550. Závěr mistrovství byl opravdu nádherný, krásné 
sportovní výkony a trocha štěstí i pro nás.
Závěr bojů:  Pavel Makovec 621 + 605 celkově třetí místo. 
Druhé místo: Zd. Kamiš 613 + 625. 
Mistr Jihočeského kraje:
Jaroslav Vychodil 625 + 628 poražených kuželek.
Letošní výsledky nám ukázaly velký posun výkonnosti, a to nejenom
v mládežnických kategoriích, ale i v dospělých. Snad tedy jdeme správ-
ným směrem.
Doufejme, že pro příští ročníky se naši zástupci ještě lépe připraví
a vrátí se nebo zůstanou na předních krajských pozicích, kde hlavně
v mládežnických a ženských kategoriích vždy válíme. 

Ještě jednou je třeba opravdu srdečně pogratulovat účastníkům
a poděkovat za snahu o co nejlepší výkony a reprezentaci oddílu.

Postupujícím na Mistrovství České republiky
přejeme hodně zdaru!
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Václav Pražák ml.
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Leden bývá většinou bohatý 
na florbalové zápasy a jinak to-
mu nebylo ani tentokrát. Choto-
vinská mužstva Draků a Predá-
torů chtěla zcela jistě vylepšit 
svůj bodový stav, protože při po-
hledu na tabulku to nebyla žádná
sláva. Kolik bodů dokázaly oba 
týmy získat se dozvíte v násle-
dujících řádcích níže.

Do nového roku vstoupili Dra-
ci utkáním proti Zavrzákům Tá-
bor, kteří měli slabší rozjezd na 
začátku sezóny, ale neustále se 
jejich výkon zlepšoval. V úvodu 
hýřili větší aktivitou Draci, kteří 
se dostali až do tříbrankového ve-
dení, když úvodní branku vstře-
lila hrající legenda Petr Havlík, 
další gól následně přidal šťast-
nou trefou Ondřej Mládek a poté
opět udeřil nezkrotný Petr Havlík. 
Jenže za 5 minut bylo celé vede-
ní pryč a siréna poslala do pře-
stávky hráče za nerozhodného 
stavu. Po pauze převzali otěže 
hráči Zavrzáků, kteří odskočili 
do dvoubrankového vedení. Zá-
věrečný tlak přinesl pouze sní-

Chotovinští florbalisté se snaží vylepšit své pozice
žení na 4:5, které obstaral sta-
bilní šutér Draků Václav Kotrlík.

Druhý špíl proti Pacovským 
Blbounům nabídl bohužel zcela 
jasnou záležitost. První poločas
skončil 1:3, kdy jedinou trefu ob-
staral Ondřej Mládek. Ten druhý
se zastavil na alarmujícím vý-
sledku 3:9. Góly Draků si připsa-
li shodně po jenom Václavové 
Linda a Kotrlík.

To Chotoviny Predators vstou-
pily do roku 2025 ještě hůře než 
jejich starší kolegové. Na úvod
hráči Predators schytali debakl 
od Plané v poměru 0:12. Proti 
lehčímu soupeři AVE MY! se jim 
nevedla kombinace a prohráli
2:8. Tyto nedobré výsledky však 
odčinili hned v následujícím tur-
naji, kdy po obětavé bitvě dokáza-
li přestřílet silné Chabrovice 6:4.
Proti Zavrzákům Tábor sice ode-
šli poraženi po skóre 3:7, ale tři 
body do tabulky po výhře nad sil-
ným soupeřem se jim hodily ná-
ramně.

Poslední lednový turnaj obsta-
rali florbalisté Draků. Stalo se 

už skoro pravidlem, že se celou 
současnou sezónu potýkají s 
mnoha absencemi. Na marod-
ce dlouhodobě zůstává Václav
Pražák starší, svou premiéru
musel odložit i Petr Šmejkal. Na 
tomto turnaji chyběl i například 
stálý pilíř obranných řad Petr
Lukeš. Suma sumárum, sešlo se
pouze 6 hráčů do pole a brankář.
První utkání nepřineslo žádné-
ho lehkého soupeře, proti stáli 
Mrníci Opařany, několikanásob-
ný vítěz soutěže. První polovina 
však skončila možná trochu pře-
kvapivě 3:3. Za Draky se kromě 
kanonýra Václava Kotrlíka pro-
sadil také florbalfantom Petr
Havlík a to hned dvakrát. Ve dru-
hém dějství už ale Mrníci pro-
kázali svou kvalitu a postupně 
fyzicky uvadající Draky přemoh-
li – 3:7. 

Na řadu přišlo druhé chotovin-
ské derby. Predátoři měli v no-
hách předchozí duel rovněž s 
Mrníky Opařany a ani oni příliš 
neuspěli – 2:8. Derby tak mohlo 
napovědět, kdo se momentálně

nachází v lepším
rozpoložení. Do
zápasu vstoupili
lépe Draci, kteří už
gólem v první minutě přes více 
než polovinu hřiště šli do vedení 
zásluhou Václava Pražáka mlad-
šího.
O další dvě branky navýšil skó-
re nepolapitelný maestro Petr
Havlík. A když čtvrtou branku při-
dal bombarďák Václav Kotrlík, vy-
padalo to s Predátory zle. Nako-
nec se jim přeci jenom povedlo 
snížit na 1:4 i s přispěním smol-
né teče Václava Pražáka mladší-
ho, ale to bylo nakonec vše. Do
přestávky uklidnil Draky Václav 
Linda. Ve druhé polovině se to-
ho již příliš nestalo. Při chuti hra-
jící Václav Linda ještě proměnil 
jednu ze svých několika šancí
a konečný ukazatel hlásil výsle-
dek 6:1. Draci tak oplatili svým 
soukmenovcům porážku z prv-
ního vzájemného duelu. Další 
porce florbalu bude pokračovat
v únoru.

  1. TJ ZD Kovářov               32
  2. TJ Sokol Čížová             32
  3. FC ZVVZ Milevsko B       26
  4. TJ Planá nad Lužnicí      25
  5. TJ Sokol Chotoviny       20
  6. FC Chyšky                      19
  7. FK Meteor Tábor B         19
  8. SK Kavas Větrovy           17
  9. FK Protivín B                  17
10. SK SIKO Čimelice           16
11. TJ Sokol Myslkovice      13
12. TJ Hradiště                    11
13. SK Ratibořské Hory         4
14. SK Tučapy                        4

  1. Bechyně + Stádlec         25
  2. Chotoviny + Malšice     23
  3. Větrovy                          23
  4. Mirovice + Čimelice       22
  5. Netolice + Vodňany        21
  6. Kestřany                         21
  7. Protivín                          19
  8. Týn nad Vltavou             17
  9. Vacov                             14
10. Blatná                             10

  1. Sokol Sezimovo Ústí      26
  2. Sudoměřice u Bechyně  24
  3. Planá nad Lužnicí           19
  4. FC Jistebnice                  14
  5. Chotoviny                      13
  6. Ratibořské Hory             12
  7. FC Táborsko                     3
  8. Olympia Měšice               0

  1. Planá nad Lužnicí B        22
  2. SK Tučapy B                   15
  3. Olymp Želeč                   15
  4. Červený Kůň                  15

  1. Meteor Tábor C              28
  2. Sokol Černovice             24
  3. FC Chýnov                     19
  4. Sokol Sezimovo Ústí      13
  5. Slavoj Pacov                  12
  6. Mladá Vožice B              10
  7. Sokol Chotoviny              6
  8. FC Táborsko                     3

  5. Sudoměřice u Bechyně  15
  6. Chotoviny B                     9
  7. FC Bechyně                      7
  8. Neplachuvsen                  3
  9. FC Mažice                        0

TABULKY PŘED

JARNÍ ČÁSTÍ

–  MUŽI A  –

–  DOROST  –

–  STARŠÍ ŽÁCI  –

–  MUŽI B  –

–  MLADŠÍ ŽÁCI  –

TJ SOKOL CHOTOVINY

Sraz masek:   7.30 hodin
na fotbalovém hřišti

odchod:    8.30 hodin

trasa:    CHOTOVINY

hojná účast masek vítána !

1. 3. 2025



Mobil: 608 333 205, e-mail: moosmarek@seznam.cz

MILIČÍNMILIČÍNMILIČÍN
Uhelné skladyUhelné skladyUhelné sklady

INFO + OBJEDNÁVKY NA TEL.: 606 159 166, 603 928 390 

SUCHÉ, KATROVANÉ

 

ČERNÉ UHLÍ, OŘECH 1, OŘECH 2, KOSTKA, KOKS

BRIKETY, ŠTĚRKY, PÍSEK - betonářský, omítkový

GARANCE

NEJNIŽŠÍCH

CEN !

 BEZ MOURU
Doprava ZDARMA  Halové uskladnění

  

  PRODEJ A MONTÁŽ EKOLOGICKÝCH KOTLŮ

Rozvážíme každý den včetně sobot
Skládání dopravníkem až do sklepa 

 ! ! !

TopAgro Lachout, s.r.o.
PRODEJ BRAMBOR
odrůda Antonie

11 Kč/kg
cena 

objednávky
na tel. 733 747 948

výdej: Táborská č. p. 200,
Chotoviny 

středa a pátek
7:00 – 18:00 hodin

www.latop-energy.cz
info@latop-energy.cz

CELÉ JIŽNÍ ČECHY

a Princess
balení 25 kg 
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České ZAHRADNÍ TRAKTORY,
výrobce Seco Jičín.

Více informací na tel.: 603 163 856,
381 284 209 prodejna, servis Vožická 255, Chotoviny
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Široká 159, 391 37 Chotoviny

Ing. Jiří Slepička

Beranova Lhota 10
391 37 Chotoviny

mobil: 606 744 745
e-mail: slepicka@zahradytabor.cz
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U Čápova dvora 2762, 390 05 Tábor

tel.: 733 747 944 • www.latop.cz

3D NÁVRHY3D NÁVRHY3D NÁVRHY KOUPELNYKOUPELNY
OBKLADYOBKLADY

DLAŽBYDLAŽBY

KOUPELNY
OBKLADY

DLAŽBY

POCTIVÁ VRATA s.r.o.
Sedlečko 51, 391 37 Chotoviny
e-mail: info@poctivavrata.cz
tel.: +420 775 278 735

20232024
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